
Záznam z pracovného rokovania s ministrom kultúry SR a zástupcami 
odborov k Programovému vyhláseniu vlády SR za rezort kultúry. 

 
Dňa 5. apríla 2016 sa na Ministerstve kultúry SR spoločné rokovania k Programovým 
prioritám Vlády SR za rezort kultúry. 
 
Rokovania sa zúčastnili: 
za Ministerstvo kultúry SR 

Mgr. art. Marek Maďarič, minister kultúry 
       JUDr. Emília Kršíková, vedúca služobného úradu 
 
za SLOVES  

JUDr. Mária Mayerová, predsedníčka SLOVES 
Mgr. Ivana Gallová, predsedníčka sekcie kultúry, životného prostredia 
a ochrany prírody 

za Úniu - odborový zväz profesionálnych hudobníkov  
Anna Miklovičová, prezidentka 

 
Na úvod minister kultúry privítal sociálnych partnerov a poďakoval im za účasť na rokovaní. 
Minister kultúry predstavil návrh Programového vyhlásenia vlády SR za rezort kultúry.  
 
Rezort kultúry sa vo svojich prioritách zameral na ochranu kultúrnych pamiatok 
prostredníctvom nových fondových systémov MK SR. Naďalej budú pokračovať systémy 
„Obnovme si svoj dom“ a „Obnova a konzervácia torzálnej architektúry“ v spolupráci 
s Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny SR. 
 
Počas funkčného obdobia chce MK SR pripraviť nový zákon o sponzoringu, prostredníctvom 
ktorého by mohli kultúrne inštitúcie získať nový zdroj finančných prostriedkov. 
 
V sociálnej oblasti sa chce MK SR zamerať predovšetkým na posilnenie statusu zamestnanca 
kultúry a riešiť komplexne problematiku odmeňovania zamestnancov. Zástupcovia SLOVES 
informovali ministra o aktivite KOZ SR, o predloženom návrhu úpravy platových stupníc. 
Zástupcovia SLOVES ho tiež informovali o problémoch inštitúcií v zriaďovateľskej 
pôsobnosti VÚC a obcí. Minister si túto problematiku osvojil a bude sa ňou zaoberať. 
 
Minister kultúry tiež vysoko kladne hodnotil kultúru a diplomaciu zamestnancov kultúry, 
ktorí nepristúpili k nátlakovým akciám za účelom zvyšovania platov. Na základe rokovania 
s ministrom financií SR prisľúbil, že problematika komplexného riešenia odmeňovania 
zamestnancov kultúry bude jednou z jeho priorít. Zo strany sociálnych partnerov dostal 
prísľub aktívne sa podieľať na plnení tejto priority. 
 
Bratislava 5.4.2016       Mgr. Ivana Gallová 
          predsedníčka sekcie 



 
 

 

	  


